
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Xènia, Anna, Sandra, Penélope, Josep, Anouk Suzanne, Natxo.

Data: 4 de novembre de 2021

Hora: 19-21 h

Lloc: Casa

ORDRE DEL DIA

1. Data assemblea.
2. Façana Viladomat.
3. Xino-xano.
4. Resum reunió amb AEE.
5. Revolta Escolar.
6. Instituts adscrits al Ferran Sunyer.
7. Consell Escolar.
8. Patis.
9. Cantada nadal.
10. Samarretes i polars.
11. Menús menjador.
12. Carnestoltes.
13. Torn obert de paraula.

1. Data assemblea.
L’àmbit de tresoreria de la junta  necessitarà més temps per elaborar  el pressupost, per la qual
cosa l'assemblea se celebrarà a principis de gener, després de tornar de les vacances d'hivern.

2. Façana Viladomat.
Cal abordar la façana de Viladomat. S'acorda que arreglarem el nom de l'escola que hi ha
actualment i canviarem el missatge de les retallades a la pacificació de l'entorn de l'escola Una
idea per imprimir la pancarta facilitada per la Revolta Escolar, com hi ha diverses escoles
implicades. en la iniciativa han fet. Una altra és retallar més lletres amb un missatge semblant.

El consens general és que tenir la pancarta feta seria menys temps i més fàcil d'organitzar. La
Suzanne comprovarà al local els motlles utilitzats per al missatge anterior i els materials que es
necessitarien. També esbrinarà quant costaria la pancarta. La decisió es prendrà a la propera
reunió.

3. Xino-xano.
Ja hi ha data i destinació per a la propera excursió de Xino-xano. La comissió farà difusió a través
de la web, Facebook i el grup de whatsapp de delegats/des.

4. Resum reunió amb AEE.
Els números d'inscrits al casal d'estiu estaven bé. S'ha cancel·lat el casal del setembre, però es
tornarà a oferir. Potser s’obrirà el curs vinent amb la participació de famílies d'Aldana.



Cal renovar el conveni, cosa que requereix l'ok dela  Xènia i de la Suzanne. En Josep ha enviat els
documents perquè els revisin.

Els extraescolars estan bé de números. Han tornat als nivells pre-pandèmia. Han sortit coses
noves, en part gràcies a la participació d'Aldana. I l'oferta per a famílies (zumba) tenen èxit. Es farà
una enquesta a les famílies sobre altres activitats i es presentaran els resultats a l'assemblea.

AEE està disposada a organitzar les colònies de l’AFA, però amb alguns canvis. Posant-ho tot al
balanç s'ha decidit acceptar la proposta, que serà fer les colònies en un cap de setmana del darrer
trimestre (mes de maig) a la casa de colònies Don Bosco. Queda oberta la possibilitat d'organitzar
colònies d'estiu.

Se sap que les colònies de P5 i 2n no sortiran aquest curs. Tot i que les colònies organitzades per
l'AFA poden ser una bona opció per a les famílies que s'han quedat sense colònies, volem que
quedi clar que s'espera que l'escola segueixi fent un esforç per oferir colònies com a part del
projecte educatiu de l'escola i es farà un escrit explicant això.

5. Revolta Escolar.
Reprendrem la Revolta Escolar aquest curs per reivindicar un entorn escolar més pacífic i
saludable. Es tornarà a demanar persones voluntàries per a l’organització. A més, es demana a les
famílies de sisè que facin la venda de samarretes i polars, tal com està pactat per rebre els diners
per a la festa de comiat.

6. Instituts adscrits.
Una mare de l'escola ha vingut a parlar del tema dels instituts adscrits. S'han tret uns quants
instituts adscrits ia l'última llista oficial, l'escola Ferran Sunyer no té cap institut de referència. Es
parlarà amb l'escola  per veure si és una errada. Després si s’escau decidirem si  escriure una carta
al Departament d'educació.

7. Consell Escolar.
L'escola ha enviat informació sobre les eleccions al Consell Escolar. Organitzarem una reunió
informativa per a les famílies interessades amb la participació de dos membres actuals del
Consell.

8. Patis.
Hi ha una mare de P4 molt interessada en la reforma dels patis. L’Anna i la Suzanne hi estan en
contacte per veure si es pot crear una proposta per a l'escola.

9. Cantada nadal.
Es parlarà amb l'escola sobre la possibilitat de fer la cantada de nadal presencial aquest any.

10. Samarretes i polars.
Tenim un pressupost i volem intentar aconseguir més pressupostos  abans de decidir.

11. Menús menjador.
Hi ha diverses queixes de famílies sobre els menús del menjador i la manca de proteïna vegetal.
Algunes famílies han parlat amb la Cristina, que comparteix la seva frustració però que no pot
fer gaire. Ha aconsellat fer un escrit sobre aquest tema.

La comissió del menjador s’encarregarà d’estudiar el menú i parlar amb Cristina sobre el tema.



12. Carnestoltes.
Hi ha ganes de fer alguna cosa aquest any per a Carnestoltes. Primer es preguntarà a l’escola si
es pot realitzar  segons els protocols actuals. Després es parlarà del què i de com.

13. Torn obert de paraula.
Cal organitzar el local de l'AFA i parlar amb AEE per fer-ho conjuntament. Més endavant es
parlarà de dates concretes (algun dijous a la tarda).


